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Subject:                             Høringssvar vedr. budget 2016-2019

 Til Udvalget for Børn og Undervisning

 
Fra Bestyrelsen i Dagtilbuddet Øst
 
 
Bestyrelsen i Dagtilbuddet Øst har ingen indsigelser vedr. Budget 2016-2019
Vi er positivt indstillede i forhold til det kommende budget, det er positivt at 
Børneområdet ikke er i søgelyset i forhold til kommende besparelser. Vi ser det 
altafgørende for de små byer i Varde kommune, at der er et godt tilbud på 
dagtilbudsområdet, det er den måde vi kan tiltrække børnefamilier til vores byer og få de 
nuværende familier til at vælge det kommunale tilbud. 
Samtidig vil vi gerne fremhæve det positive aspekt, at der politisk prioriteres at bygge en 
ny Børnehave i Årre og dermed gøre udkantsdanmark mere attraktiv.
I Agerbæk kunne vi fremsigtet ønske os, at vejen til vores Børnehave (Skolevejen) 
prioriteres og forbedres for forgængere og cyklister, det er farligt, da de skal krydse den 
gamle jernbane og ud på Debelvej, som er meget trafikeret. Der er ingen mulighed for at 
tage vejen fra Jernbanegade og gå med barnevogn, cykel osv, for der er trapper hele vejen 
ned mod Børnehaven/skolen. Mange børn og forældre cykler og går allerede - men 
sikkerhed og en bedre løsning vil helt sikkert få flere til det, og det vil tidligere være 
sikkert for de små børnehavebørn selv at cykle ved siden af deres forældre. 

 
Med venlig hilsen
 
Winnie Lodberg Kristoffersen    
Formand for Bestyrelsen Område Øst


